

ほっかいどうだいがく とうとうきょういくすいしんきこう こくさいきょういくけんきゅうぶ
北海道大学 高等教育推進機構 国際教育研究部

ねんど なつがつき いっぱんにほんご
2019年度 夏学期 「一般日本語コース」

しょきゅう じゅこうせいぼしゅう
初級クラス受講生募集

いっばんにほんご なつがつきかいこうかもく じゅこうせい がつ にち げつ ぼしゅう
一般日本語コース夏学期開講科目の受講生を 5月27日(月)から募集します。

じゅこうきぼうしゃ きかんない ぜんいん かなら もうしこ
受講希望者は、期間内に全員、必ず、申込みをしてください。

もうしこみきかんしゅうりょうご もうしこ う っ
申込期間終了後の申込みは、受け付けません。

じゅこうしかく ほんがく さいせき がいこくじんりゅうがくせい きょうしよくいん けんきゅういん
【受講資格】 本学に在籍する外国人留学生・教職員・研究員

かいこうかもく ぶんぼう こうとうひょうげん
【開講科目】 文法、口頭表現

じゅぎょうかいしび がつ か げつ
【授業開始日】 6月10日(月)

じゅぎょうばしょ がくせいこうりゅう
【授業場所】 学生交流ステーション

もうしこみきかん がつ にち げつ ごご じ がつ つか げつ ごご じ にほんじかん
【申込期間】 5月27日(月)午後3時～6月3日(月)午後3時(日本時間)

もうしこみほうほう
【申込方法】

1. <https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/> へアクセスしてください。
2. 授業概要を読み、申込フォームで希望する科目と時間を選択してください。
わからないことは、問い合わせフォーム(FAQs)から問い合わせてください。
3. プレースメントテストを受験する人は、申請後にEメールで送信されるIDと
パスワードを使って、申込期間内にオンラインで個別に受験してください。



じゅぎょうがいよう
授業概要 https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php

と あ
問い合わせフォーム(FAQs) <https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/>



Hokkaido University Institute for the Advancement of Higher Education

General Japanese Language Course

Introductory Level Classes

Summer Quarter 2019

Application for General Japanese Language Course opens on **Monday, May 27th**.
All applicants for this summer quarter must submit the online application form.
No applications are accepted after the designated application period.

Eligibility:

An applicant must be an overseas students enrolled at Hokkaido University with a student visa, overseas teaching/research staff or office workers who work in the university.

Courses:

Grammar, Communication

Class starts:

Monday, June 10th

Classrooms:

Student Communication Station Building

Online application and placement test period:

From Monday May 27th 3:00pm to Monday June 3rd 3:00pm JST

How to Apply



1. Go to <https://jpnccourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/>
2. Read the course description in the **syllabus** and select your preferred subjects and times on the online application form. If you have any questions, please contact us via **contact form (FAQs)**.
3. For students who take a placement test, please take it online individually during the test period. You will receive your login ID and password with more detailed instruction by email after you have submitted the application form.



Syllabus https://jpnccourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php

Contact Form (FAQs) <https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/>



北海道大学 高等教育推進機構 国際教育研究部

2019 年度夏季学期 “普通日语课程” 初级班 招生通知

夏季学期的【普通日语课程】将于 5 月 27 号（周一）起招生。
有意愿参加的同学请务必在申请期间内提交申请，过期不予受理。

【申请资格】

本校在籍的留学生，教职员工，研究人员。

【课程科目】

语法课，口语课

【开课时间】

6 月 10 号（周一）


【上课地点】

学生交流站

【在线申请时间（注：申请时有语言能力测评）】

5 月 27 日（周一）下午 3 点～6 月 3 日（周一）下午 3 点（日本时间）

【申请方法】

1. 请进入在线报名网址 <https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/entry/> 
2. 阅读课程大纲，请在申请表格中选择想参加的课程和时间。
如果有不懂的地方，请参考咨询事项（常问问题）。
3. 如果你想参加等级考试，请使用你的账号和密码在申请期间内接受考试。

课程大纲 https://jpncourse.oia.hokudai.ac.jp/syllabus_web/web/web_menu.php

咨询事项（常问问题） <https://www.hokudai.ac.jp/php/jc/faq/>

